
Initiatiefvoorstel intrekking raadsbesluit voorkeurslocatie Hoogspanningsstation Halsteren 
 
Voorstel van de raadsleden Krijnen, Van der Weegen en Dam inhoudende intrekking van 
raadsbesluit inzake raadsvoorstel RVB 22-0017, strekkende tot herbepaling van de 
voorkeurslocatie van het 380/150/20KV  Hoogspanningsstation in de gemeente Bergen op Zoom.   
 
De raad van de gemeente Bergen op Zoom, in vergadering bijeen op 26 oktober 2023 
 
Aanleiding 
Op 10 maart 2022 heeft de gemeenteraad op basis van de destijds beschikbare informatie het 
raadsvoorstel RVB 22-0017 (Bijlage 1), Voorkeursvariant netversterking Bergen op Zoom 
geamendeerd aangenomen. 
Daarbij werd punt 2 van het voorstel gewijzigd in de volgende tekst: 
2. TenneT een inspanningsverplichting op te leggen om in het vervolgtraject zich maximaal in te 

spannen om: 
 a. daar waar mogelijk kabels ondergronds te laten lopen; 
 b. het station maximaal te isoleren en geluidsoverlast te minimaliseren; 
 c. het station landschappelijk in te passen; 
 d. de bovengrondse aansluiting van het station op de 380KV hoogspanningsverbinding te 

minimaliseren; 
 e. de Noorder Kreekweg aan te passen; 
 f. een tijdelijke afslag te realiseren aan de Eendrachtweg om bouwverkeer uit het dorp te 

kunnen weren. 
 
Eind juli 2022 werd de gehele gemeente verrast met het nieuws dat op de aangewezen 
voorkeurslocatie het HS-station op een terp moest worden geplaatst. Dit nieuws kwam onverwachts 
en was niet eerder gecommuniceerd. Ook in de documentatie over de landschappelijke inpassing 
werd geen melding gemaakt van een terp die een verhoging van het HS-Station tot gevolg heeft. Dit 
heeft een aanzienlijke impact op de landschappelijke inpassing en geluidsoverdracht. 
Omdat in het hierboven genoemde amendement de opdracht werd gegeven het HS-Station 
landschappelijk in te passen en geluidsoverlast te minimaliseren, hebben wij de besluitvorming die 
tot de keuze van deze locatie heeft geleid, nader onderzocht. Dit heeft geleid tot een herbeoordeling 
van zowel de omgevingsdialoog als ook het proces van selectie van de verschillende locaties die aan 
de gemeenteraad werd voorgelegd. Onverminderd is daarbij ook de context van het bouwen van het 
HS-Station van belang. 
 
Overwegingen 
De keuze voor het plaatsen van een Hoogspanningsstation op De Pals is voort gekomen uit 
gebrekkige informatievoorziening en een gebrekkige omgevingsdialoog. Omdat het ongewenst is om 
van de locatie De Pals een industrieterrein te maken, dienen wij een initiatiefvoorstel in om de 
locatiekeuze voor het HS-station door de gemeenteraad te laten heroverwegen. Dan wordt de 
gemeenteraad in stelling gebracht om op basis van de juiste informatie haar besluit te nemen.  
 
Na vaststelling van de locatiekeuze door de gemeenteraad is gebleken dat door TenneT de bouw van 
het hoogspanningsstation anders wordt uitgevoerd dan hetgeen de gemeenteraad heeft 
opgedragen.  
 
In de bijgevoegde nota “heroverweging aanwijzing voorkeurslocatie voor het nieuwe 380/150/20kV 
hoogspanningsstation in de gemeente Bergen op Zoom” zijn de argumenten hiervoor uitgebreid 
weergegeven.  
 



De ondergetekenden stellen aan de Gemeenteraad Bergen op Zoom voor om, op basis van artikel 31 
Initiatiefvoorstel van het Reglement van Orde, het geamendeerde raadsbesluit inzake raadsvoorstel 
RVB 22-0017 d.d. 10 maart 2022 in te trekken.  
  
Toelichting 
Door dit intrekkingsvoorstel positief te honoreren brengt de gemeenteraad zich in positie om haar 
locatiekeuze voor het HS-station te heroverwegen. Dit is van belang omdat in de onderliggende 
informatie ten behoeve van het raadsbesluit RVB 22-0017 niet is gecommuniceerd dat het HS-station 
op een terp van 2,5 meter moet worden gerealiseerd. Ook in het schetsontwerp is dat niet zichtbaar 
gemaakt. 
Dit is een belangrijke omissie voor de scores in de gebruikte keuzematrices op bladzijde 10 van het 
raadsvoorstel. Met name op de scores van Geluid en Landschap is dit van grote invloed. 
Daarnaast dient het voorstel opnieuw inhoudelijk te worden uitgewerkt, omdat het amendement 
vrijwel niet wordt uitgevoerd en momenteel geen sprake meer is van stikstofvrijstelling. 
 
Bovenstaande gaf aanleiding om naar het besluitvormingsproces te kijken. Daarbij is gebleken dat 
heroverweging van het besluit tevens van belang is, omdat de gekozen locatie zal leiden tot een 
aanzienlijke vertraging in de realisatie van het HS-station. Gelukkig is duidelijk geworden dat locatie 
“De Spie” wel geschikt is als terrein met reeds een bestemming industrieterrein. Het op dit terrein 
bouwen van het HS-station betekent een versnelling in de energietransitie. In de aan u ter 
beschikking gestelde “Nota Herstellen & Versnellen” vindt u alle bijzonderheden nader uitgewerkt.    
 
 
 
Voorstel: 

1. Het raadsbesluit RVB22-0017 Voorkeursvariant netwerkversterking Bergen op Zoom , waarin 
BOZ-2 is gekozen als voorkeurslocatie voor het nieuwe 380/150/20kV hoogspanningsstation 
in de gemeente Bergen op Zoom, in te trekken. 

2. Het college opdracht te geven aan de raad opnieuw een voorstel met voorkeurslocaties voor 
te leggen waar ook locatie De Spie in is meegenomen, zodat de raad op basis van de 
volledige informatie een voorkeurslocatie kan kiezen.  

 
Bijlagen: 

- Raadsvoorstel RVB22-0017 
- Amendement op RVB 22-0017 d.d. 10 maart 2022 
- Nota Herstellen & Versnellen 

 
Een ontwerpbesluit bieden wij u hierbij ter vaststelling aan. 
 
Initiatiefnemers: 
 
 
 
R.R.M. Krijnen   A.J.G.  van der Weegen  M. Dam  
Namens SAMEN0164  Namens GBWP   Namens V-BoZ! 
 
 
 

  



De raad van de gemeente Bergen op Zoom; 

Gezien het initiatiefvoorstel van   R.R.M. Krijnen (SAMEN0164), A.J.G.  van der Weegen (GBWP) en  
M. Dam (V-BoZ!) 
 
Gelet op artikel 147a van de Gemeentewet 
 
 
   BESLUIT 
 
 

1. Het raadsbesluit RVB22-0017 Voorkeursvariant netwerkversterking Bergen op Zoom , waarin 
BOZ-2 is gekozen als voorkeurslocatie voor het nieuwe 380/140/20kV hoogspanningsstation 
in de gemeente Bergen op Zoom, in te trekken. 

2. Het college opdracht te geven aan de raad opnieuw een voorstel met voorkeurslocaties voor 
te leggen waar ook locatie De Spie in is meegenomen, zodat de raad op basis van de 
volledige informatie een voorkeurslocatie kan kiezen.  
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 26 oktober 2023. 
 
De griffier,    De voorzitter, 
 
 
 
Mevr. Drs. E.P.M. van der Meer  mevr. Drs. M. Mulder MSc. 

 
 


